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Podstata hodnotenia 
výkonu a pracovného 

správania zamestnancov
Hodnotenie zamestnancov by mal 
byś proces, v priebehu ktorého 
zamestnávate¾ ako subjekt hod-
notenia, hodnotí kompetentnosś 
a spôsobilosś zamestnancov, ich 
pracovný výkon, pracovné sprá-
vanie a výsledky hodnotenia využí-
va v kontexte zabezpeèenia cie¾ov 
organizácie a zabezpeèenia potrieb 
a oèakávaní zamestnancov. Hodno-
tenie spoèíva v zisśovaní toho, ako 
zamestnanec vykonáva svoju 
prácu, ako plní úlohy a požiadav-
ky pracovného miesta a aké je 
jeho pracovné správanie. Spoèí-
va v poskytovaní zistených výsled-
kov jednotlivých zamestnancov a v 
diskusii o nich. Spoèíva v h¾adaní 
ciest k zlepšeniu pracovného výko-
nu a v realizácii opatrení, ktoré tomu 
majú napomôcś. Hodnotenie má 
význam umožniś zamestnancovi 
zlepšiś svoj výkon, vytvoriś základ-
òu pre odmeòovanie zamestnanca 
pod¾a jeho príspevku k dosahova-
niu cie¾ov organizácie, motivovaś 
zamestnancov. Hodnotenie má 
význam pre organizáciu, ktorá vy-
užíva hodnotenie na zvýšenie osob-
ného výkonu jednotlivcov, zlepšenie 
komunikácie medzi riadiacimi a 
riadenými zamestnancami, ko-
munikaènému spojeniu jednot-
livých úrovní riadenia. Hodnote-
nie pre zamestnanca znamená 
ocenenie vlastnej práce a pod-
net k ïalšiemu úsiliu, poh¾ad nad-
riadeného na jeho prácu.
Hodnotenie zamestnancov by malo 
poskytovaś aktuálne informácie a 
malo by sa teda uskutoèòovaś v in-
tervale, ktorý ešte aktuálnosś zais-
śuje. Nevyhnutným predpokladom 
na vypracovanie efektívneho sys-
tému hodnotenia zamestnancov je 
definovanie adekvátnych kritérií 
hodnotenia. Aby toto hodnotenie 
malo komplexný charakter, použí-
vajú sa rôzne kombinácie kritérií. 
Ich výber je podmienený zvoleným 
typom hodnotenia a úèelom hodno-
tenia. To znamená, že hodnotenie 
pracovného výkonu vychádza z 
konkrétneho pracovného mies-
ta, z existujúceho popisu práce a 
špecifikácie požiadaviek na držite¾a 
pracovného miesta. Kritériá musia 
byś efektívne, spo¾ahlivé, ¾ahko 
použite¾né, objektívne a musia 
byś orientované na k¾úèové èin-
nosti pracovného výkonu.
Správne hodnotenie predpokladá 
spracovanie systému hodnotenia 
zamestnancov. 
Systém má byś efektívny, zrozu-
mite¾ný, všeobecne prijatý, ne-
smie diskriminovaś a má byś 
spo¾ahlivý. Jeho úèelom je pred-
chádzaś zotrvaènosti, stagnácii a 
podpriemernosti. Systém hodnote-
nia zamestnancov je usporiadaný 
komplex zásad, pravidiel a postupov 

V Martine sa v dòoch 20. a 21.6.2024 usku-
toènilo spoloèné zasadnutie Rady CeP a Rady 
vlakvedúcich PV OZŽ pri ZSSK. 
Zasadnutia sa zúèastnili aj zástupcovia zamest-
návate¾a, za OIK Ing. Roman Kusý a Ing. Pavol 
Válek, za ORLZ JUDr. Drahomíra Šèasnovièová, 
za Úsek obchodu Ing. Stanislav Koèí. Na zasad-
nutie prišiel aj 1. Podpredseda OZŽ Ing. Peter 
Hoffman. Kvôli náhlym pracovným povinnostiam 
z rokovania sa na poslednú chví¾u ospravedlnili 
zástupcovia z Úseku prevádzky ZSSK. Pripomien-
ky a podnety si však ku ním nájdu cestu na roko-
vaní s úsekovými riadite¾mi. 
Rokovanie zaèalo otázkami na výpravu vlakov v ŽST 
Bratislava hl. a ŽST Trnava. Ing Kusý, ale i Ing. 
Válek vysvetlili ako sa pripravoval prechod povin-
ností pri výprave vlaku na vlakovú èatu v Bratisla-
ve. Zástupcovia vlakvedúcich konštatovali, že pri 
tak dôležitej zmene bolo málo èasu na obozná-
menie sa s novými podmienkami pri výprave vla-
ku. Po mesaènom vyhodnotení, sa výprava vla-
kov prehodnotila a na základe vyhodnotenie sa 
zrušilo opatrenie pri výprave vlakov v ŽST Brati-
slava a pristúpilo sa k osvedèenej výprave vlakov. 
Hlavný predpisár Ing. Válek do budúcnosti požiadal 
prítomných o návrhy a pripomienky k tejto téme.
Na základe požiadavky OZŽ sa otvorila aj téma 
výpravy vlakov v Trnave. OIK poslalo na ŽSR žia-
dosś o zmenu pri výprave vlakov, avšak nakoniec 
žiadosś zamietli. 
Ïalšou témou boli kamery a ich prínos pre vlako-
vé èaty. Privítali sme, že zamestnávate¾ robí urèi-
té opatrenia na zvýšenie bezpeènosti našich za-
mestnancov v prevádzke. Upozornili sme, však 
na to, že kamery na uniformách našich vlakvedú-
cich nie je prevencia. Ochrana a zdravie našich 
zamestnancov musí byś priorita firmy, znižovaním 

vlakového personálu a nedostatoènej spoluprá-
ce s políciou, nie je cesta, aby sa naši zamest-
nanci cítili v práci bezpeène. Každému predsa 
záleží na tom, aby sa z práce domov vrátil bez 
ujmy a zdravý. SBS vo vlaku by mala byś nápo-
mocná, avšak nie sú všade a sú nasadzovaní 
hlavne k revízorom, ktorí suplujú prácu vlakvedú-
cich na SVS.
Otázky smerovali aj na sprevádzanie vlakov na 
trati Vrútky – Banská Bystrica, kde vo ve¾kom 
úseku nie je Ÿiadny signál. Je naozaj za potreby 
maś vypracované dôkladne technologické postu-
py, v prípade nehodovej udalosti, ale i poruchy 
hnacích vozidiel v danom úseku. 
V ïalšom bode sa diskutovalo aj o pomôckach 
BOZP. Riadite¾ OIK informoval o nových topán-
kach, ktorými by vlakový personál mal byś vystro-
jovaný v auguste. Malo by sa jednaś o kvalitnú 
obuv, ktorá nebude spôsobovaś nepríjemnosti v ich 
používaní.
Zástupca Úseku obchodu, trpezlivo odpovedal 
na všetky pripomienky zo strany Rady CeP, ale 
i vlakvedúcich. Požiadal zástupcov zamestnan-
cov, aby dôsledne dodržiavali mesaèné uzávierky. 
Zástupca ORLZ informoval o zamestnanosti, vý-
voja priemernej mzdy v ZSSK. Takisto odpovedal 
aj na otázky oh¾adom uniformy. 
Po skonèení stretnutia so zamestnávate¾om na-
sledovala diskusia smerom do vnútra OZŽ. Pred-
seda zväzu František Zaparanik informoval rady 
o zahraniènej aktivite OZŽ a 1. podpredseda 
OZŽ Peter Hoffman priniesol informácie z domá-
cej kuchyne OZŽ. 
Po naplnení programu predsedajúci ukonèil spo-
loèné zasadnutie Rady CeP a Rady vlakvedúcich 
PV OZŽ pri ZSSK.
¼ubomír Kopka, predseda PV OZŽ pri ZSSK

Spoloèné rokovanie Rady CeP a Rady vlakvedúcich

pokraèovanie na str. 2



ZVESTI2

V piatok 21.6.2024 sa po roku znova zišli pokladníèky a pokladníci už 
na 2. roèníku na letnej terase Penziónu Burra – oproti ŽST vo Vrútkach. 
Na stretnutí sa za vedenie ZSSK zúèastnili Peter Kliment – riadite¾ sekcie 
služieb zákazníkov a Drahomíra Šèasnovièová – z odboru riadenia ¾ud-
ských zdrojov. 
V družnej debate úèastníci diskutovali o aktuálnych problémoch na sekcii 
služieb zákazníkov, ako aj celej železniènej spoloènosti.
Za OZŽ sa už tradiène zúèastnil predseda OZŽ František Zaparanik, kto-
rý zúèastneným uvaril vynikajúci guláš. 
Ïalej sa za OZŽ zúèastnil 1. podpredseda OZŽ Peter Hoffman a niektorí 
uvo¾není funkcionári z OZŽ. 
Ïakujeme aj chlapom z Rady vlakvedúcich OZŽ za starostlivosś, ako aj 
predsedovi Podnikového výboru OZŽ pri ZSSK ¼ubomírovi Kopkovi a èle-
nom PV OZŽ pri ZSSK za zorganizovanie celého úspešného podujatia. 
Ïakujeme každému, kto ste si našli èas a strávili spoloène s nami pekný 
piatkový deò. 
Tešíme sa už teraz na 3. roèník stretnutia v roku 2025.

Anna Poliaková, tajomníèka èasopisu Zvesti

pre efektívne hodnotenie všetkých zamestnancov. Obsahuje tiež krité-
riá hodnotenia pre jednotlivé kategórie pracovných miest, schémy formu-
lárov používaných pri hodnotení zamestnancov a manuály pre hodnotenie.
Výstupy vyhodnocovania pracovných výsledkov, pracovného správania, 
kompetentností, spôsobilostí a ïalších charakteristík hodnotených za-
mestnancov, by mali byś realizované formou rozhovoru s hodnotenými 
zamestnancami. Súèasśou rozhovoru s hodnoteným zamestnancom 

by mali byś výsledky hodnotenia a rozhodnutia, ktoré z neho vyplývajú. 
A samozrejme možné spôsoby riešenia problémov súvisiacich s pracov-
ným výkonom. Premietnuté na dnešnú dobu sú to podnecujúce myšlien-
ky expertov na odmeòovanie.
Otázka na záver. Ko¾ko riadiacich a vedúcich zamestnancov sa zaobe-
rá hodnotením zamestnancov v naèrtnutých osnovách? Ko¾ko z nich ich 
realizuje a v akej miere? Peter Hoffman, 1. podpredseda OZŽ

Regionálne pracovisko OZŽ Košice po roku opäś usporiadalo tradièné 
Regionálne športové hry železnièiarov pre èlenov OZŽ a tiež pre za-
mestnancov všetkých troch spoloèností – ŽSR, ZSSK a ZSSK CARGO.
RŠHŽ boli rozdelené na dva termíny, v utorok 4.6.2024 sa konal tur-
naj v bowlingu v ZOC MAX Poprad. Po úvodnom privítaní športovcov 
a hostí vedúcim RP Košice Radovanom Cmorom, zaèalo hraś cca 40 
hráèov na všetkých ôsmych bowlingových dráhach. Vo ve¾mi dobrej 
atmosfére prevládal smiech, potlesk a vzájomné povzbudzovanie. Po 
odohraní štyroch hier sa postupne formovali výsledky v kategórii žien a 
mužov. Najlepší šiesti v oboch kategóriách boli odmenení medailami, 
diplomami a vecnými cenami. Radosś z hry mali však všetci, ktorí sa 
zúèastnili a mohli sa pri tomto športe stretnúś s priate¾mi a kolegami a 
aspoò na chví¾u zabudnúś na pracovné povinnosti. 
O dva dni neskôr 7.6.2024 sa na pôde ihriska TJ Slovan v Smižanoch 
zahájila druhá èasś RŠHŽ v minifutbale, volejbale, stolnom tenise a teni-
se. Športovcov a hostí (Peter Hoffman – 1. podpredseda OZŽ a pred-
seda PV pri ŽSR, ¼ubomír Kopka – podpredseda OZŽ a predseda PV 
OZŽ pri ZSSK, Peter Pikna – podpredseda OZŽ a predseda PV OZŽ 
pri ZSSK CARGO, Marián Kubinec – podpredseda PV OZŽ pri ŽSR a 

Mária Repperová – bývalá kolegyòa RP KE a dlhoroèná èlenka OZŽ) 
privítal èlen organizaèného tímu RP OZŽ v Košiciach Štefan Kavèák. 
Po úvodných slovách sa aktéri a vedúci športov rozpàchli na jednotlivé 
ihriská, aby každý jeden z nich zabojoval o prvenstvo.
V minifutbale zápasilo 7 družstiev, vo volejbale 5 družstiev, v stolnom 
tenise a tenise bolo športovcov pomenej, ale o to viac naladení v špor-
tovom duchu a príjemnej priate¾skej atmosfére. Pravidlá boli všetkým 
jasné a dohodnuté a tak postupne až do 13.00 hodiny sa hrali jednot-
livé zápasy. Po ich ukonèení sa vo všetkých tímoch aj individuálnych 
športoch zrátali body za jednotlivé hry a urèili víśazi. V školskej jedálni 
základnej školy J. Komenského, susediacej s futbalovým ihriskom pri-
pravili pani kuchárky pre všetkých zúèastnených chutný obed a tak sme 
po òom mohli na záver vyhlásiś a oceniś víśazov jednotlivých športov.
RŠHŽ v regióne Košice splnili svoj úèel, lebo prišli všetci tí, ktorí mohli, 
chceli a hlavne mali chuś zašportovaś si a opäś sa po roku stretnúś s dob-
rými kamarátmi a kolegami. A všetci tí, ktorí zaváhali, nech budúci rok 
prídu a rozšíria rady železnièiarov – športovcov.

Mgr. Alena Novotná, RP OZŽ Košice

2. roèník stretnutia pokladníèok a pokladníkov ZSSK
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Regionálne športové hry železnièiarov v regióne Košice

Obèas sa stávajú zvláštne veci. Jednou z takých je nesporne 
novinársky škriatok. Stal sa aj nám pri reportáži o RŠHŽ regió-
nu Bratislava. Aby sa vec napravila, treba spomenúś tých, ktorí 
majú byś spomenutí. A preto na týchto pár riadkoch dávam na 
vedomie poradie víśazov v dvoch konkrétnych športových dis-
ciplínach.
Takže poïme na to. V disciplíne malý futbal muži športová šśastena 
a samozrejme zohranosś tímov vytvorili nasledovné poradie. Zaslú-
žené 1. miesto získalo družstvo Železniènej geodézie Bratislava. 

Druhý stupienok obsadilo družstvo RD Bratislava hlavné a tretí 
sa umiestnili súśažiaci zo ŽOS Trnava. 
Je mi tiež cśou ohlásiś výsledky vo volejbale. Tu bolo ovocie 
športového zápolenia nasledovné. Víśazmi sa stalo družstvo na 
èele s kapitánom ¼ubošom Andelom nasledované manèaftom 
pod vedením Eduarda Jašminského.
Ešte raz všetkým gratulujeme a vidíme sa v septembri na Celo-
slovenských športových hrách železnièiarov v Žiline.

Mgr. Peter Legény – Región OZŽ Bratislava

DOPLNENIE VÝSLEDKOV
Regionálne športové hry železnièiarov - Región Bratislava
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BOWLING:

Muži
1. Stanislav Hajduk - RP v SRD O a N preprava, 2. Anton 
Zorièák - RD SNV, 3. Marek Tobis - RD SNV, 4. Anton 
Pavlik - RD SNV, 5. Marián Havrila - Elektroúsek Košice, 
6. Roman Strelecký - STaB Poprad
Ženy
1. Dana Jánošová - RD SNV, 2. Alena Novotná - TO SNV, 
3. Eva Valová - ŽST SNV, 4. Zuzana Mihoková - SP Koši-
ce, 5. Beáta Tóthová - SP Košice, 6. Valéria Karabinová 
- RD Poprad

STOLNÝ TENIS:

Muži
1. Eduard Demèák - ŽST Humenné, 2. Emil Šiška - RD 
Poprad, 3. Jaroslav Gurèík - SEE pracoviská Poprad
Ženy
1. Andrea Kerteszová - VSP Èierna nad Tisou, 2. Katarína 
Tomášková - Odúètovòa tržieb KE, 3. Katarína Pisková - Od-
úètovòa tržieb KE

TENIS:

1. Vladimír Èech - RD SNV, 2. Boris Augustín – ŽST 
SNV, 3. Miroslav Kvašòák - ŽST Starý Smokovec, 4. Ján 
Švaèek - RD Poprad

MINIFUTBAL: 

1. ŽST Košice, 2. ŽST Margecany, 3. VD Košice, 4. Elek-
troúsek Košice, 5. ŽST Humenné, 6. OZT Košice (SNV), 
7. TO Kysak

VOLEJBAL:

1. ŽST Humenné, 2. ŽST Poprad 1, 3. ŽST Prešov, 4. 
ŽST Spišská Nová Ves, 5. ŽST Poprad 2

VYHODNOTENIE:
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Dòa 15. júna 2024 Základná organizácia OZŽ pri SEE Vrútky zorganizo-
vala pre svojich èlenov a ich detièky krásny autobusový zájazd do Ostravy.
Najskôr sme absolvovali prehliadku industriálneho komplexu Dolní Vítko-
vice, ktorý tvorí bývalý priemyselný areál Dolu Hlubina, koksovne a vyso-
kej pece Vítkovických železiarní. Areál je unikátnou industriálnou pamiat-
kou a nezamenite¾ným symbolom Ostravy a celého Moravskosliezského 
kraja.

Potom sme sa presunuli do najväèšieho DinoParku v ÈR neïaleko Ostravy. 
Rozkladá sa na dvoch náhorných plošinách a modelmi a atrakciami je do-
slova nabitý. Desiatky ozvuèených scén s robotickými modelmi dinosaurov 
nadchli každého. DinoExpres nás zaviezol do miest medzi dinosaury, 
kde by ste sa sami pešky báli, 12 m vysoká aktívna druhohorná sopka 
nám doslova vyrazila dych, detské preliezaèky, hojdaèky, skákadlá a la-
novku vyskúšali deti. Toto všetko si poèas krásneho slneèného dòa užili 
deti aj s rodièmi. 
Za tento zážitok ïakujeme aj Zdenkovi Brantálovi, ktorý vždy zorganizuje 
zaujímavý výlet so zábavou a poznaním.

Milota Sobotková, podpredsedníèka ZO OZŽ pri SEE Vrútky

Zamagurie - Èervený kláštor nás 1.6.2024 privítal prekrásnym poèasím 
a tak sa mohla zaèaś „akcia“ pre èlenov OZŽ pri ŽST Poprad-Tatry, ro-
dinných príslušníkov, no najmä detí na ich èarovný deò detí. Balíèek so 
sladkosśami potešil, no ponáh¾ali sme sa na hlavnú èasś programu. 
Na vlnách Dunajca už boli pre nás pripravené rafty – CANOERAFT 

DUNAJEC p. Škantára. Pre každého èlena výpravy bola pripravená po-
vinná vesta a samozrejme padlo. Ej veru, že to bol úžasný rafting a ešte 
vidieś Tri koruny v ligotajúcom sa slneènom jase. Inštruktori Dávid a Oliver 
Galèíkoví nás sprevádzali bezpeènou plavbou a slovom. Ukázali nám Já-
nošíkov skok, preplávali sme nejednu úžinu a videli sme sedem skalných 
mníchov, veru že to bol zážitok. Zo 4 raftov sme sa vylodili až v prístavisku 
Lesnici. Naspäś do Èerveného kláštora sme sa niektorí prešli pešo 9 km 
a posilnili si zdravie. Niektorých odviezli koníky v dobových koèoch, sa-
mozrejme, že sme sa aj tak cítili ako princovia a princezné. Namôjpravdu 
obed chutil všetkým, ve¾kým aj malým. Deti sa ešte zahrali, pohojdali na 
hojdaèkách na detskom ihrisku. 
Dovidenia Èervený kláštor o rok prídeme. V malebnom Zamagurí sme 
tohto roku nestihli ukázaś naším deśom ako to vyzeralo v dávnych dobách 
školskej výuèby, ako žili mnísi pod¾a regúl za múrmi kláštora.....
Akciu pripravila predsedníèka ZV OZŽ Mgr. A. Lorenèíková a zdarny prie-
beh zabezpeèil a kontroloval p. S. Galèík, T. Galèíková, E. Hudáková a 
Mgr. J. Rerko.

ZV OZŽ pri ŽST Poprad-Tatry
Mgr. Anna Lorenèíková, predsedníèka

Výlet do Ostravy

Zážitky z perfektnej akcie



  

 

ZV ZO OZŽ ŽOS Zvolen, a.s., v spolupráci s vedením ŽOS Zvolen, a.s., po 
dlhých rokoch pripravili na nede¾u (02. 06. 2024) spoloènú akciu k Medziná-
rodnému dòu detí. Opäś sa potvrdila stará pravda „Kde je vô¾a, tam je cesta“ a 
po vzájomnej dohode s vedením AS a nasledujúcej prácnej a obetavej príprave 
organizaèného výboru, prežili deti v areáli ŽOS Zvolen, a.s., krásny deò plný 
zábavy a hier.

O 9:00 hod. sa otvorili brány areálu firmy a zaèali k nám prichádzaś prví hostia. 
Pri vstupe na každé dieśa èakal darèekový balíèek, balón, tombolové lístky a 
súśažná kartièka na peèiatky. Pre rodièov sme mali nachystané lístky na guláš 
zadarmo. Celé podujatie o 10:00 hod. zahájil generálny riadite¾ ŽOS Zvolen, 
a.s., Dipl. Ing. Zdenko Lanèariè, krátkym príhovorom a prítomných pozval na 
zážitkový deò.

Na deti èakali rozmanité kultúrne a športové aktivity ako ma¾ovanie na tvár, kres-
lenie kriedami na chodník, skákanie vo vreci, bežecká a prekážková dráha, 
balans s loptièkou èi hádzanie loptièkou na cie¾. Nechýbali ani rôzne ukážky, 
ako predvádzanie motorky z plochej dráhy v Žarnovici, gymnastické vystúpenie 
dievèat èi výstava dráhových vozidiel. Deti aj dospelí sa mohli povoziś na bugine 
a na štvorkolke alebo odfotiś sa s maskotmi. Ve¾ký záujem bol o jazdu vláèi-
kom 813 – 913 po celom areáli firmy, kde v jednom mieste vláèik vchádzal aj 
do vnútorných priestorov ve¾kej montážnej haly a deti s rodièmi tak mohli vidieś 
pracovný interiér s ïalšími HDV bez toho, aby z vláèika vystúpili. Poèas celého 
podujatia nám hrala parádna hudba a návštevníkom sa prihováral a smeroval ich 
k rôznym aktivitám skvelý moderátor.

O obèerstvenie sa postarali kuchárky a kuchári z našej závodnej jedálne, kde bola 
pre deti a rodièov vytvorená aj oddychová zóna. Deti potešili hlavne hot-dogy, hra-
nolky a šišky s lekvárom. Vonku pred jedálòou si prítomní mohli pochutnaś aj na 
pukancoch a cukrovej vate. Pitný režim zabezpeèoval výèapný pult s kofolou a 
malinovkou, zároveò bol dostupný èaj a sirupová voda v jedálni. Pred ukonèením 
podujatia sa žrebovala tombola. Na samotný záver, v spolupráci s hasièmi, nastala 
bláznivá penová párty, ktorú niektoré deti, ale aj dospelí, zažili po prvýkrát 
v živote.

Celé podujatie sa konalo pod holým nebom, návštevnosś bola poèetná – bolo 
tu okolo 400 ¾udí, z toho približne 130 detí. Poèasie nám prialo, žiadny úraz sa 
nestal a na disciplínu návštevníkov dozeral celý organizaèný výbor s pomocník-
mi, ktorým sa chceme touto cestou ve¾mi pekne poïakovaś. Poïakovanie za 
spoluprácu a prejavenú dobrú vô¾u patrí aj celému vedeniu AS

Na záver môžeme smelo skonštatovaś, že keï ide o dobrú vec, vieme sa spo-
jiś - odborári so zamestnávate¾om a zrealizovaś myšlienku do zdarného konca. 
Veríme, že aj v budúcnosti bude vzájomná spolupráca pokraèovaś a pre dobrú 
vec sa spojíme tak ako teraz.
.

Predseda ZV ZO OZŽ ŽOS Zvolen, a.s. Štefan Tuèek
Personálny referent ŽOS Zvolen, a.s. Bc. Tereza Hanuliaková
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Snáï sa k viacerým z vás kolegovia dostala informácia, že zamestnávate¾ na ŽSR 
ponúka od júna nový benefit v podobe karty MultiSport. Práve oh¾adom tejto in-
formácie ma celkom nedávno zastavil kolega. Vediac, že rovnaký produkt ponúka 
už rok OZŽ sa zaujímal nielen o to èi v tom budeme pokraèovaś, ale hlavne èi nám 
krok zamestnávate¾a neskrížil plány.
Odpoveï je jednoduchá. Žiadne naše plány narušené nie sú. Práve naopak. Keï 
sme pre èlenov OZŽ tento benefit minulý rok zavádzali, mal som dlhú debatu so 
zástupcami danej firmy. Nieko¾kokrát mi z ich strany bolo zdôraznené, že sa celé 
roky snažili presvedèiś ŽSR, aby tento benefit pre svojich zamestnancov zaviedla. 
Neúspešne. Pokia¾ iné firmy na Slovensku a to aj v železniènom sektore, èi v štát-
nej správe tento benefit dávno využívali, na ŽSR k tomu akosi nebola vô¾a.
Vôbec nebudem preháòaś keï uvediem, že ¾ady evidentne prelomil práve krok 

OZŽ. Bolo to OZŽ, ktoré takto pred rokom zaviedlo tento populárny benefit, ktorý 
doteraz využívali stovky našich èlenov. Bolo to OZŽ, ktoré ukázalo, že sa to pre 
¾udí dá robiś. Nie je preto žiadnym umením si domyslieś, že práve naša aktivita 
koneène vyprovokovala ŽSR, aby sa vydalo touto cestou. Cestou v ústrety za-
mestnancom. Takže verejne odpovedám nie, len danému konkrétnemu kolegovi, 
ale všetkým zamestnancom ŽSR. Zavedenie tohto benefitu zamestnávate¾om nás 
úprimne teší a bolo nám nesmiernym potešením k tomuto kroku kompetentných 
vyprovokovaś.
V podobných pozitívnych provokáciách sa budeme usilovaś pokraèovaś naïalej a 
pre odborárov pripravujeme novú, finanène zaujímavú ponuku. 

Mgr. Peter Legény, Región OZŽ Bratislava

MultiSport, alebo bolo nám potešením vyprovokovaś
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